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27 października 2020 r.
Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki, obradująca pod przewodnictwem 
posła Ireneusza Rasia (KO), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła:

– sprawozdanie z realizacji przedsięwzięć Euro 2012 (styczeń-grudzień 2019 r.) 
(druk nr 294).

W posiedzeniu udział wzięli: Anna Krupka sekretarz stanu w Ministerstwie Sportu wraz ze współ-
pracownikami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Krzysztof Majer, Mariusz Pawełczyk  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (KO):
Szanowni państwo. Otwieram posiedzenie Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Tury-
styki. Witam państwa posłów i zaproszonych gości. Informuję, że dzisiejsze posiedzenie 
zostało zwołane przez marszałek Sejmu na podstawie art. 198j ust. 2 regulaminu Sejmu 
i prowadzone będzie z wykorzystaniem środków komunikacji elektronicznej umożliwia-
jących porozumiewanie się na odległość. Posłom uczestniczącym zdalnie przypominam, 
że przed posiedzeniem otrzymali państwo instrukcje w sprawie zgłaszania się do dysku-
sji i zabierania głosu w trakcie posiedzenia. 
Jednocześnie informuję, że posłowie członkowie Komisji obecni na sali obrad głosują 

przy pomocy urządzenia do głosowania i za pomocą legitymacji poselskiej. Wówczas nie 
używają tabletów i nie logują się w systemie komunikacji elektronicznej. W celu stwier-
dzenia kworum przeprowadzone zostanie głosowanie. Proszę o naciśniecie dowolnego 
przycisku – za, przeciw lub wstrzymuję się od głosu. Rozpoczynamy sprawdzanie kwo-
rum. Bardzo proszę głosować – zarówno na sali, jak i zdalnie. Proszę przybliżyć kartę 
do lewej strony urządzenia.
Witam serdecznie panią minister Annę Krupkę, która w tym punkcie będzie nam 

pomagała. W porządku obrad mamy rozpatrzenie sprawozdania z realizacji przedsię-
wzięć Euro 2012 od stycznia do grudnia 2019 r. – druk nr 294. Ten druk jest dostępny 
w systemie  informacyjnym  Sejmu.  Przystępujemy  do realizacji  porządku  dziennego 
posiedzenia. Stwierdzam kworum. Jest siedem minut po, zamykam głosowanie. Proszę 
wyświetlić liczbę posłów, którzy się zalogowali i ilu jest obecnych na sali. Obecnych jest 
25 posłów, a więc mamy kworum.
Pani minister, bardzo proszę o informację. Mamy jeszcze inwestycje, które nie zostały 

zrealizowane od 2012 r. – wiszą w specustawie. Państwo posłowie pamiętają to z doświad-
czenia. Raz do roku wracamy do tematu inwestycji, których nie udało się zrealizować. 
Bardzo proszę panią minister o informację dotyczącą tego druku.

Sekretarz stanu w Ministerstwie Sportu Anna Krupka:
Szanowny panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, szanowni państwo parlamentarzy-
ści, zgodnie z art. 6 pkt 2 ustawy z dnia 7 września 2007 r. o przygotowaniu finałowego 
turnieju Mistrzostw Europy w Piłce Nożnej UEFA Euro 2012 minister kultury, dziedzic-
twa narodowego i sportu przedstawia Sejmowi sprawozdanie z realizacji przedsięwzięć  
Euro 2012 za 2019 r. 
Sprawozdanie z realizacji przedsięwzięć Euro 2012 za 2019 r. zostało przedstawione 

Sejmowi w dniu 18 marca 2020 r. Sprawozdanie za 2019 r. obejmuje swoim zakresem 
realizację dwóch przedsięwzięć Euro 2012 według stanu na dzień 31 grudnia 2019 r. 
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Należy wskazać, że w 2019 r. zakończyła się realizacja przedsięwzięcia Euro 2012 doty-
czącego rozbudowy systemu zasilania elektroenergetycznego aglomeracji trójmiejskiej. 
Natomiast w dalszym ciągu nie zostało zakończone przedsięwzięcie rozbudowy portu lot-
niczego Gdynia-Kosakowo. To ostanie nieskończone przedsięwzięcie Euro 2012. Przed-
stawione sprawozdanie zawiera szczegółowe informacje na temat realizacji tych dwóch 
inwestycji za okres od stycznia do grudnia 2019 r. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (KO):
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję nad sprawozdaniem. Cieszymy się, że jedno przed-
sięwzięcie zostało dokończone. Zostało  jeszcze  jedno. Nie wiadomo, czy nie zostanie 
zawieszone na dłuższy czas. Nie ma zgłoszeń. Szanowni państwo, zamykam dyskusję. 
Proponuję,  aby Komisja  pozytywnie  rozpatrzyła  sprawozdanie  przedstawione  przez 
panią minister. Muszę to poddać pod głosowanie? Tak. Zarządzam głosowanie.
Kto jest za przyjęciem przez Komisję rozpatrzonego sprawozdania? Bardzo proszę 

o oddanie głosów. Głosowało 23 posłów, jeszcze dam państwu 30 sekund. Czekamy jesz-
cze na głosy ze Szczecina.

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
Dzwonił jeszcze poseł z Otwocka, który się loguje.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (KO):
Zamykam głosowanie. Bardzo proszę o wynik. W głosowaniu udział wzięło 23 posłów. 
Zagłosowało 19. Nikt nie był przeciw. Czterech wstrzymało się od głosu. Stwierdzam, 
że Komisja przyjęła sprawozdanie o dokumencie zawartym w druku sejmowym nr 294 
– sprawozdanie z realizacji przedsięwzięć Euro 2012 od stycznia do grudnia 2019 r. 
Musimy wybrać posła sprawozdawcę. Ponownie jest propozycja, aby był to pan poseł 

Dariusz Olszewski – sekretariat mi podpowiada. Nie ma go. Może pan przewodniczący 
Baszko lub pan przewodniczący Rutnicki?

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
To może Baszko.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (KO):
Pan Baszko przyjął. Jeśli nie ma innych zgłoszeń, nie będę poddawał tego pod głoso-
wanie. Nie ma zgłoszeń  zdalnych.  Stwierdzam,  że wybraliśmy  posła  sprawozdawcę. 
Wyczerpaliśmy porządek dzienny posiedzenia Komisji. Zamykam posiedzenie. Dziękuję 
pani minister, pozdrawiamy, zdrowia życzymy.

Sekretarz stanu w MS Anna Krupka:
Dziękuję, wzajemnie.


